
Opbrengst Parksessies Opwaardering Stadspark 

1. Inleiding 

In de afgelopen (zomer)vakantieperiode hebben 6 parksessies plaatsgevonden. Doel van deze sessies 

was de mening van inwoners te vernemen over (de gewenste aanpassingen aan) het stadspark. Zo’n 

100 mensen hebben de sessies bijgewoond. Het huidige stadspark is ruim 60 jaar oud. Daarnaast is 

gevraagd naar het gewenste decor voor het stadspark aan de hand van de 5 scenario’s die eerder aan 

het college zijn voorgelegd.  

Inmiddels is de meeste input verwerkt en is een beeld met de rode lijnen ontstaan. Op dit moment 

staat de peiling op ‘Ik praat mee’  nog open, tot 14 september 2020. De input daaruit is nog niet 

meegenomen in dit document. Zie dit document daarom als tussenstand. Als een tussenstand die voor 

nu voldoende is om een aantal acties te benoemen en uit te zetten voor de komende weken.  

Onderstaand zijn de rode lijnen uit de reacties van de inwoners aangegeven. Daarnaast is er een 

aantal vragen opgenomen die in gesprekken met inwoners aan de orde is gekomen, maar niet altijd in 

de lijst zijn terecht gekomen. Ze zijn wel van belang voor de verdere uitrol van dit project en de 

advisering aan het college. Daarom zijn ze ter bespreking bijgevoegd.  

Op basis van deze uitkomst is een aantal stappen nodig om tot een college advies over het uit te 

voeren scenario, de daarbij te betrekken partijen en het verdere traject van het opstellen van een 

(definitief)ontwerp te komen.  

2. Rode draden uit de sessies 

 

 De meeste mensen zijn tevreden met de huidige opzet/layout van het stadspark.  

 Er is vaak aandacht gevraagd voor de sociale veiligheid (toezicht, parkwachter, camera’s, 

doorzicht, verlichting, toegankelijkheid, afsluitbaarheid) vooral tijdens de donkere delen van 

de dag. 

 De meeste mensen zien graag een combinatie van de scenario’s ‘de tuin der lusten’ met ‘groot 

onderhoud’ en (in een aantal gevallen) ‘goede ouwe tijd’. 

 Er is behoefte (aan de mogelijkheid) om dingen te doen in het park. Nadruk ligt daarbij op 

‘bewegen’ (voor jong en oud), kunst & cultuur en picknicken. Een belangrijk deel van de 

wensen t.a.v. concrete voorzieningen is daar dan ook op gericht. 

 Belangrijkste wensen ten aanzien van concrete voorzieningen zijn: 

speeltoestellen/speelmogelijkheden voor jonge kinderen, fitnessapparaten voor volwassenen, 

een locatie waarop voorstellingen/evenementen kunnen plaatsvinden (inclusief tribune en 

eventueel overkapping), picknickbanken, openluchtspellen (zoals jeu de boules, midgetgolf en 

schaken) en spelvoorzieningen voor iets oudere kinderen (10+). 

 Er is – mede vanwege corona - gevraagd om een ‘buitenlocatie’ voor scholen waar 

zijsport/spel/educatie activiteiten kunnen laten plaatsvinden in ‘gezonde’ omstandigheden. 

 Er is ook behoefte aan activiteiten waarvoor meer nodig is dan voorzieningen in het platte 

vlak. Het gaat dan bijvoorbeeld over volleyballen, schaakspel, hangmatten en bootjes. Het 

gebruik van voorzieningen die bij dit soort activiteiten nodig zijn vraagt eigenlijk om een partij 

die dergelijke voorzieningen beheert. 

 Veel mensen zien graag de bestaande bomen (in het bijzonder de magnolia) behouden.  

 Veel mensen zien graag verharde paden in het park met het oog op het gebruik door rollator, 

kinderwagens, rolstoel en skates. Scooters, quads en fietsen zijn – zeker in de donkere uren – 

niet gewenst in het park.  

 Er is ook aandacht gevraagd voor bruggetjes als verbinding van het park met haar omgeving. 

Veel verzoeken zijn gedaan voor de terugkeer van het ‘trouwbruggetje’.  

 Er is gevraagd naar de toekomstige status van de Ravelijnstraat. Zowel in termen van 

verkeersfunctie (heeft ook invloed op dealen) als in termen van de omvang van het park.  

 Er is gevraagd om watertappunten (zoals in de jachthaven) en (openbare) toiletten. 



Alle opmerkingen die op de boom zijn geprikt zijn opgenomen in bijgaand excel bestand. 

 


